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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA KUJAWSKO POMORSKIEGO

ZWIĄZKU BRYDŻA SPORTOWEGO ODBYTEGO W BYDGOSZCZY

W DNIU 22.06.2009 ROKU

Zebranie odbyło się w biurze KP ZBS przy ul. Kościuszki 27.

W zebraniu uczestniczyli:

    1. 

Wiesław  Paczkowski – prezes Zarządu

  
    2. 

Bogdan  Zieliński  - wiceprezes
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    3. 

Wiesław  Woźniak – sekretarz

  
    4. 

Michał  Dolny – skarbnik

  
    5. 

Grzegorz  Rojewski – członek

  
    6. 

Jarosław  Żurawski – członek

  
    7. 

Krzysztof  Gil – członek

  
    8. 

Zbigniew  Mikołajczak – członek

Zaproszony: Roman Wachowiak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Porządek zebrania:
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    1. 

Podsumowanie  przebiegu turniejów cyklu Łuczniczka

  
    2. 

Podsumowanie  rozgrywek ligowych organizowanych przez KP ZBS w sezonie 2008/09

  
    3. 

Sprawozdanie  Komisji Rewizyjnej z badania działalności finansowej Związku w  roku 2008

  
    4. 

Sprawozdanie  finansowe za rok 2008, zatwierdzenie bilansu

  
    5. 

Omówienie  założeń rozgrywek ligowych na sezon 2009/10 organizowanych przez  KP ZBS

  
    6. 

Sprawy  różne

Zebranie otworzył Prezes Zarządu Wiesław Paczkowski – witając przybyłych . Następnie
przystąpiono do realizacji porządku zebrania.  

Ad 1.  
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Ocena przebiegu wyników turniejów Łuczniczka

Oceny przebiegu cyklu turniejów dokonał prezes KP ZBS Wiesław Paczkowski. W turniejach
sobotnich uczestniczyło 76 a w popołudniowym 94 pary. W niedzielnym Grand Prix
uczestniczyło 187 par. W turnieju uczestniczyło wiele utytułowanych par. Zawody przebiegły
sprawnie, a pozyskani sponsorzy przyczynili się do podniesienia atrakcyjności turniejów. W tym
miejscu Prezes wyraził podziękowanie wszystkim, którzy swoją pracą przyczynili się do sukcesu
. Jeśli chodzi o finanse  wpływy z wpisowego, dotacje, oraz dary sponsorów mniej więcej się
zbilansowały.

Ad.2

Podsumowanie rozgrywek Ligowych – III Liga, Liga Okręgowa , Liga Miast

Sprawozdanie złożył Jarosław Żurawski członek Zarządu odpowiedzialny za organizację tych
rozgrywek. Awans do drugiej ligi uzyskała drużyna Bemaru Unisław. Z trzeciej ligi spadły
drużyny  Pastel Bydgoszcz oraz Olimpii Grudziądz.

Awans do III ligi z Ligi Okręgowej uzyskały Paker Rogowo oraz po barażu z Pastelem
Bydgoszcz drużyna Famoru Bydgoszcz.

W lidze Miast zwyciężyła drużyna Lotnik I Bydgoszcz

Ad.3,4

Sprawozdanie z działalności finansowej za rok 2008

Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa o stowarzyszeniach skarbnik Zarządu Michał
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Dolny przedstawił sprawozdanie finansowe Związku – wpływy i wydatki oraz stan konta i kasy.
Na podstawie sporządzonego bilansu sporządzono Sprawozdanie CIT , które złożono w II
Urzędzie Skarbowym.

Księgi finansowe, prawidłowość księgowania oraz celowość wydatków została poddana kontroli
oraz ocenie Komisji Rewizyjnej Związku. W imieniu Komisji Rewizyjnej głos zabrał jej
przewodniczący Roman Wachowiak (sprawozdanie w załączeniu). W konkluzji wystąpienia
Pana Wachowiaka padło stwierdzenie, że komisja nie stwierdziła nieprawidłowości oraz został
złożony wniosek o zatwierdzenie sprawozdania. Wniosek został poddany głosowaniu. i  został
zaakceptowany jednomyślnie przy braku sprzeciwu i wstrzymania się od głosowania

Ad.5

Omówienie założeń do rozgrywek ligowych na sezon 2009/2010 organizowanych przez
KP ZBS

W tym punkcie przedyskutowano wstępne założenia do organizacji rozgrywek III ligi oraz Ligi
Okręgowej.

Stwierdzono, że obecnie w trzeciej lidze ma prawo uczestniczyć 15 zespołów tj. 9 z
zakończonego sezonu oraz dwie drużyny,  które awansowały z ligi okręgowej oraz 4 drużyny
które spadły z II ligi.   

Ostateczna liczba drużyn  (ok 16 ?) zostanie ogłoszona  po potwierdzeniu zgłoszeń drużyn do
gry – koniec sierpnia, początek września. Z posiadanych informacji wynika, że większość
skłania się do rozgrywek, które  będą się odbywały metodą jednodniowych zjazdów. 
Zobowiązano  jednak Wydział Gier  do konsultacji i zebrania opini i wszelkich uwag od
kapitanów drużyn na temat rozgrywek w przyszłym sezonie  
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Ad.6

Sprawy różne

    1. 

Zarząd  zaakceptował zaproponowany przez Grzegorza Rojewskiego skład  komisji w osobach:

    1. 

Grzegorz  Rojewski

  
    2. 

Adam  Wujków

  
    3. 

Lech  Wołk Łaniewski

 do rozpatrzenia przedstawionego przez Kol.Michała Lewińskiego problemu.

Na tym zebranie zakończono
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Protokołował                                                                               Przewodniczył

Wiesław Woźniak                                                                       Wiesław Paczkowski
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